
УДРУЖЕЊЕ 

ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ  

ШКОЛА  

Гагаринова 1, Нови Сад 

тел: 021/ 443-444;  е-маил: udruzenje.gradj@yahoo.com 

 

 

ЗАПИСНИК 

 

са 8. седнице  скупштине Удружења геодетских и грађевинских школа 

 одржане 05.11..2015. године 

 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је у Суботици, сала за 

састанке ресторана „Спартак“ 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 

чланови: 

 

1. др Станко Матић – председник Удружења, Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ 

Нови Сад 

2. Драган Пантовић- потпрдседник Удружења, Техничка школа Чачак 

3. Васко Николов - секретар   Удружења, Шумарска школа  Краљево 

4. Исо Планић - Политехничка школа  Суботица 

5. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

6. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 

7. Марија Радић – Геодетска техничка школа Београд 

8. Драган Настић - Политехничка школа „Милутин Миланковић“Крушевац 

9. Љубица Максимовић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

10. Зорица Лекић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

11. Виктор Фелбаб - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

12. Вања Томашев - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

13. Саманта Окавацки – Посавскотамнавска средња школа Владимирци 

14. Јелена Јаковљевић- Посавскотамнавска средња школа Владимирци 

15. Ђока Филиповић- Посавскотамнавска средња школа Владимирци 

16. Ђенђи Арначић Данча - Политехничка школа  Суботица  

17. Анастазија Деме - СТШ  “ Шинковић Јожеф“ Бачка Топола 

18. Радомир Божић – Техничка школа Шабац 

19. Чедомир Смиљанић – Техничка школа Шабац 

20. Војин Булатовић -  Грађевинска школа  Београд 

21. Зоран Станковић - Средња грађевинска и дрвопрерађивачка школа Апатин 

22. Радован Ракић - Средња грађевинска и дрвопрерађивачка школа Апатин 

23. Иван Марић – Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице 

24. Ирена Госпавић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 

25. Гордана Радојевић – Прва техничка школа Крагујевац 

26. Наташа Зечевић – Техничка школа „23 мај“ Панчево 

27. Југослав Богићевић - Техничка школа „23 мај“ Панчево 

28. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска  школа „Никола Тесла“ Јагодина, 

29. Жарко Тасић - Електротехничка и грађевинска  школа „Никола Тесла“ Јагодина 

30. Александар Ракићевић - Грађевинска техничка школа „Бранко Жежељ“ Београд 

31. Тања Јоцић-Стаматовић - Грађевинска техничка школа „Бранко Жежељ“ Београд 

32. Ирфан Папић – Школа за дизајн текстила и коже Нови Пазар 

33. Есад Токалић - Школа за дизајн текстила и коже Нови Пазар 
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34. Габријела Колар – Техничка школа Ада 

35. Милован Блануша -  пензионер - Средња грађевинска и дрвопрерађивачка школа Апатин 

36. Гојко Бановић – руководилац Центра за средње стручно образовање  и образовање 

одраслих – ЗУОВ 

37. Проф. дрДанијел Кукарас – Универзитет у Новом Саду -  Грађевински факултет Суботица 

38. Иван Хајзлер – hiCAD d.o.o Нови Сад 

 

 

За Скупштину Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је следећи: 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Усвајање записника са предходне седнице, известилац Васко Николов, секретар Удружења 

2. Извештај са Републичког такмичења одржаног у Апатину – известилац Драган Пантовић, 

потпредседник Удружења 

3. Припрема за наредно Републичко такмичење у Суботици 2016. године – известилац 

директор Политехничке школе из Суботице. 

4. Доношење одлуке о измени и допуни  правилника и пропозиција о организовању 

такмичења. 

5. Анализа уписа – известилац Васко Николов, секретар Удружења 

6. Иван Хајзлер  hiCAD – презентација и спонзорство 

7. Анализа стања у подручју рада геодезија и грађевинарство – известилац Гојко Бановић, 

руководилац центра за стручно образовање и образовање одраслих; Станко Матић 

председник Удружења 

-  Огледи-превођење огледних одељења у редован систем образовања 

- Нови образовни профил -грађевински техничар 

-  Обука за образовање одраслих 

-  Уџбеници 

8. Финансијски извештај и питање чланарина   

9. Текућа питања 

 

Пошто  је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање председник Удружења  

др Станкo Матић  је предложио дневни ред  који је усвојен у целини једногласно, без примедби.  

У уводној речи поздравио је присутне чланове Скупштине, као и домаћине 27. Републичког 

такмичења геодетских и грађевинских школа Србије Политехничку школу Суботица. 

Исо Планић, директор Политехничке школа поздравио је све присутне, пожелео угодан 

боравак и Суботици. 

Присутнима сe обратио и проф.др Данијел Кукарас – продекан за наставу Грађевинског 

 факултета у Суботици. Рекао је да је факултет у Суботици врло заинтересован за сарадњу са 

средњим школама и изнео предлог да се већима факултета у Новом Саду и Београду предложи, да 

се нађе начин да се валоризују резултати остварени на такмичењу, не само из математике него и из 

осталих предмета, како би се на тај начин стварно стимулисали најбољи ученици. Такође је 

изразио спремност свеобухватне сарадње Грађевинског факултета у Суботици  са Удружењем,  

како у реализацији такмичења, тако и у организацији стручног усавршавања наставника. Исказао је 

спремност да факултет у Суботици реализује већ акредитован семинар о еврокодовима  

(једнодвени семинар еврокод 0 и 1) у наредних месец, два. 

Гојко Бановић – руководилац Центра за средње стручно образовање  и образовање 

 одраслих – ЗУОВ је предложио да се покушају поново активирати сусрети у оквиру јануарских 

дана просветних радника и да се у оквиру  тих дана организује семинар. 

 

 



АД 1.  

Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби. 

 

 

АД 2.  

Извештај са 26. такмичења геодетских и грађевинских школа Србије поднео је  

потпредседник Удружења Пантовић Драган. 

 У  извештају су дати подаци везани за ток такмичења, као и осврт на промене у 

организацији које су инициране пре такмичења. 

• такмичење је одржано од 23-25.04.2015. године, 

• учествовало је 92 ученика из четворогодишњих занимања, као и 25 ученика из 

трогодишњих занимања, у 11 дисцплина, 

• такмичење је протекло без већих проблема, изузев проблема везаног за резултате из 

предмета статика и отпорност материјала (жалба АТШ) који је решавала комисија за 

жалбе и усвојила приговор, 

• одлука да задатке припрема Завод за унапређивање образовања  и васпитања (Гојко 

Бановић), дала  је добар резулатат у погледу обима и врсте задатака на које није било 

примедби, 

• такође одлука о полудиригованом жребу и начину рада комисија по такмичарским 

дисциплинама се  показала као добра, као и увођење новине да комисије које 

прегледају задатке претходно их провере и ураде у циљу ефикаснијег рада и 

елиминације евентуалних грешака у поставци или кључу задатака. 

• одлука да се прелиминарни резултати објаве у 18,00часова такође је допринела 

мањој тензији што се умногоме одражава на рад комисија и притом такмичари, као и 

њихови ментори „добијају“ слободно време да се упознају са градом домаћином 

такмичења. 

Скупштина је  без примедби усвојила извештај. 

 

АД 3. 

Исо Планић - директор Политехничке школе Суботица, домаћина 27.  Републичког 

 такмичења геодетских и грађевинских школа Србије, информисао је присутне чланове Скупштине 

о току припрема за такмичење. 

 Такође је напоменуо да у наведеном термину постоји могућност да се такмичари сместе у 

Дом ученика средњих школа у Суботици (у непосредној близини школе) што би смањило 

трошкове школама. 

 Потом је Пантовић Драган, потпредседник Удружења, информисао чланове  Скупштине о 

закључцима са састанка Извршног одбора, а у вези предстојећег такмичења  

  

• да се  27. Републичко такмичење геодетских и грађевинских школа Србије одржи 

13-15.05 (маја) 2016. године, 

• да се школска такмичења обаве до 25.03.2015. године, 

• да се ранг листе са школских такмичења доставе секретару Удружења 

најкасније до 01.04.2016. године, 

• да се на такмичење званично позову партнерске школе из иностранства, 

• да се код практичних дисциплина у колико је број школа мањи од три, а број 

екипа од четири такмичење реализује као ревијално, 

• да се области за такмичење доставе школама до краја фебруара, 

 

 

 



Предлаже се Скупштини да се такмичење организује у следећим дисциплинама: 

 

Теоријске дисциплине: 

 II разред  

1. нацртна геометрија 

2. грађевинске конструкције 

III разред 

1. статика и отпорност материјала 

2. примена рачунара у грађевинарству ( аutoCad)  

3. примена рачунара у грађевинарству ( arhiCad ) 

 

IV разред 

1. математика 

2. бетон (армирано бетонске конструкције) 

3. организација грађења (технологија грађевинских радова) 

4. геодетска мерења и рачунања 

 

Практичне дисциплине: 

1. декоратер зидних површина 

2. керамичар-терацер-пећар 

3. монтер суве градње 

4. руковалац грађевинском механизацијом 

 

Скупштина је  усвојила предлог Извршног одбора једногласно. 

 

АД 4. 

Васко Николов, секретар Удружења је  члановима Скупштине рекао да је на Извршном 

обору констатована потреба за изменом пропозиција и правилника  за такмичење. 

Извршни одбор је  предложио се да формира комисија у саставу: 

1. Пантовић Драган, потпредседник Удружења 

2. Радић Марија, директорка Геодетске техничке школе Београд 

3. Николов Васко, секретар Удружења,  

која би до краја децембра 2015. године урадила  измене и допуне правилника и пропозиција, и 

доставила  члановима Извршног одбора, а након тога да се правилник  и пропозиције проследе 

свим школама на расправу. Усаглашена верзија  правилника и пропозиција  верификовао би 

Извршни одбор и важили би за 27. Републичко такмичење. 

  

 Скупштина је усвојила предлог. 

 

 АД 5. 

 Васко Николов, секретар Удружења дао је информацију о пристиглим подацима о упису у 

школској 2015/16. години. Констатовано је да  један велики број школа ( 10 ) није доставио 

тражене  податке секретару Удружења,  па је слика некомплетна. Предложио је да се поново 

затраже подаци од школа које их нису доставиле да би се до краја новембра комплетирали. Након 

тога би се  урадила анализа постојећег стања у подручју рада геодезија и грађевинарство. Предлог 

је  прихваћен. 

 

 

 

 

 



АД 6. 

Иван Хајзлер – директор  hiCAD d.o.o Нови Сад се обратио члановима Скупштине и 

саопштио неколико  информација везаних  за  сарадњу са  школама. 

• да ће и за  27.  Републичко такмичење геодетских и грађевинских школа Србије фирма 

hiCAD бити спонзор у делу такмичења из предмета Примена рачунара у грађевинарству       

( arhiCad ); 

• да  свим школама обезбеди по један приручник ArchiCAD 19 (Graphisoftov), 

• да ће свим школама доставити угледни пример задатка као елемент припреме за такмичење 

• да је hiCAD d.o.o Нови Сад спреман на интензивирање сарадње у циљу подизања квалитета 

наставе на предмету Примена рачунара у грађевинаству, 

Др Станко Матић– председник Удружења се у име удружења захвалио Ивану Хајзлеру и 

hiCAD d.o.o Нови Сад на подршци и сарадњи. 

 

АД 7. 

Гојко Бановић - руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих  је  

изнео актуелне информације  везане подручје рада геодезија и грађевинарство: 

• да су проблеми настали у августу (превођење архитектонског у редован систем) настали у 

министарству, али да је правовременом реакцијом проблем решен,  

• архитектонски техничар прелази  у  редован систем за школску 2016/17. и  мења 

грађевинског техничара за високоградњу, 

• да наставници у школама које већ реализују наставни план и програм за архитектонског 

техничара морају проћи систем обука, ради упознавања са стандардом квалификација 

образовног профила као начином оцењивања према исходима, 

• да први круг обука иде од 15.12.2015. године у оквиру пројекта ИПА12, 

• да је формирана информациона мрежа у Архитектонско техничкој школи (Милица Јевтић 

носилац информационе мреже)у коју ће се сливати сви подаци везани за реализацију 

наставног плана и програма за архитектонског техничара, 

• да је објављен нови Правилник о сталном стручном усавршавању наставника на сајту 

Министарства просвете који даје низ новина везаних за стручно усавршавање, 

• израда наставног плана и програм за нови образовни профил грађевински техничар требало 

је  да почне у септембру, али због тога што се није састало секторско веће, које треба да да 

мишљење везано за израду плана и програма,  рад још није започет. Очекује се да током 

новембра  секторско веће да своје мишљење и да потом Савет за стручно образоавање да 

„зелено светло“ за израду наставног плана и програма. 

• што се тиче уџбеника предстоји обиман рад на изради нових уџбеника јер су постојећи 

делом застарели, а једним делом неадекватни посебно у делу нових образових профила. 

Уџбеници из Каталога су обавезни у примени, 

• да Савет за стручно образовање усваја стандарде за уџбенике, и да се уводе приручници и 

наставни материјали које може да штампа удружење школа. Да ће се урадити стандарди за 

скрипте, приручнике и да ће након одобравања исти моћи да се користе у настави. 

• да се коришћење литературе ван одобрења Министартва просвете сматра „тежом повредом 

обавезе наставника“ (запрећена казна за директоре до1.000.000,00 динара) 

• да ће стандарде за израду приручника, скрипти и наставних материјала доставити преко 

удружења школа, 

• да Удружење направи план реализације обука за наставнике оних школа које ће наредне 

године уписати архитектонског техничара, 

• да школе ураде елаборате за верификацију на време, 

• да у наредном периоду треба сагледати и трогодишња занимања и покушати и у том делу 

подручја рада урадити неопходне измене у складу за захтевима социјалних партнера. То се 



посебно односи на укрупњавање образовних профила. Послови на реформи трогодишњих 

образовних профила требало би да почну што би ГИЗ требао логистички да подржи. 

• потребно је удружења школа по подручјима рада подићи на виши ниво, актуализовати 

питање уписа, јер школе појединачно, без подршке не могу да се изборе, а оваквим уписом 

средње стручне школе остају без ђака, а обуке ће узети трогодишње образовне профиле ако 

не понудимо нешто боље. 

• понуде акредитованих стручних семинара за наше подручје рада је мала, па би требало да се 

наставници мало више ангажују у прављењу истих 

У дискусији је изнет став да ће новим системом уписа бити предвиђени различити прагови 

знања  што би могло донекле да поправи ситуацији око уписа. 

 

АД 8. 

           Председник Удружења др Станкo Матић, је члановима Скупштине  у писаној форми 

доставио финансијски извештај за 2014. годину. Напоменуо је да поједине школе нису уплатиле 

чланарину за 2014. годину и да ће бити поново обавештене да обавезе измире. 

  

Финансијски извештај је усвојен без примедби. 

 

АД 9. 

 Чланови Скупштине су обавештени о променама у називима неких школа.  

 Миловану Блануши, директору Средње грађевинске и дрвопрерађивачке школе Апатин је 

поводом одласка у пензију уручена пригодна плакета као знак признања за дугодишње ангажовање 

у раду Удружења. 

 

 

          Скупштина  Удружења завршена у 15.00 часова. 

 

 

                
 

 

 

  

 


